
Sammanträdesprotokoll kommunstyrelsen den
18 februari 2025

Sammanträdets plats och tid
Kommunkontoret i Strömsund, sammanträdesrum Almen, klockan 8.15 –

16.45

Beslutande
Susanne Hansson (S), ordförande

Bertil Johansson (S), digitalt

Ida Collin (S), digitalt

Lena Johansson (S)

Karin Näsmark (S)

Mats Gärd (C)

Kerstin Engkvist (C)

Eira Roos (C)

Karin Holmquist (M)

Svante Westin (M), digitalt

Robert Gjersvold (SD)

Maritha Granqvist (M), tjänstgörande ersättare, digitalt

Håkan Espmark (M), tjänstgörande ersättare, digitalt mellan kl 08.15-15.00

Christer Nilsson Nordin (SD), tjänstgörande ersättare, digitalt

Hans Elmbjer (SD), tjänstgörande ersättare, digitalt

Justerare
Karin Holmquist (M) utses att justera protokollet paragraf 21 - 21 .

Justeringen sker digitalt.
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Justerare

Underskrifter

Susanne Hansson, ordförande

Malin Åbbel Fjell, sekreterare

Karin Holmquist, justerare

Anslag/bevis
Protokollet är justerat och kommunstyrelsen publicerar det på kommunens

webbplats under perioden 18 februari 2025 till 12 mars 2025. Protokollet

förvaras på kommunkansliet i Strömsund.

Övriga närvarande
Malin Åbbel Fjell, sekreterare

Peter Jemtbring, kommundirektör

Carina Wiik, kommunledningsförvaltningen

Iza Ådahl, praktikant Mittuniversitetet

Niclas Liljefjäll, kommunledningsförvaltningen, § 21
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Diarienummer KS.2025.74 143

§ 21 Fondemission samt eventuell revidering av

ägardirektiv och bolagsordning för Inlandsbanan AB
Styrelsen för Inlandsbanan AB har lämnat information om kommande

förslag om fondemission i Inlandsbanan. Fondemissionen innebär en

ökning av totalt antal registrerat aktiekapital från 2 794 000 kronor till

8 022 000 kronor, en ökning med 5 228 000 kronor. Antalet registrerade

aktier ökar från 2 794 stycken till 8 022 stycken, en ökning med 5 228

stycken aktier. Strömsunds kommun äger idag 6,4 procent av aktierna, det

vill säga 180 stycken. Efter fondemissionen skulle Strömsunds kommun äga

ytterligare 360 aktier, totalt 540 aktier, vilket motsvarar en ägarandel på 6,7

procent. Kursen för en aktie är 1 000 kronor. Det belopp som aktiekapitalet

ska öka med ska tillföras aktiekapitalet från bolagets fria egna kapital. Inga

ytterligare medel ska alltså tillskjutas från delägarna. Beslut om

fondemission väntas fattas på bolagsstämman den 23 maj 2025.

Strömsunds kommuns ekonomienhet har tagit del av informationen kring

fondemissionen och har inget att erinra.

Styrelsen för Inlandsbanan har också ställt frågor kring eventuell revidering

av ägardirektiv och bolagsordning för bolaget och dess dotterbolag för att

samla in synpunkter och förslag inför detta. Svar på dessa frågor redovisas i

bilaga.

Underlag till beslut

AU § 38/2025

Tjänsteskrivelse - Fondemission samt eventuell revidering av ägardirektiv

och bolagsordning för Inlandsbanan AB

Bilaga - Frågor till delägarna inför eventuell revidering av ägardirektiv och

bolagsordning för Inlandsbanan AB

Ägardirektiv Inlandsbanan AB

Bolagsordning för Inlandsbanan AB

Fondemission Ägardirektiv för Inlandsbanan AB

Skrivelse information till aktieägare om fondemission inför årsstämma
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Yrkande

Ordföranden föreslår kommunstyrelsen att besluta enligt förslag till beslut.

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige
Kommunfullmäktiges beslut.

1. Kommunstyrelsen godkänner förslaget om fondemission. 

2. Frågor om eventuell revidering av ägardirektiv och bolagsordning

anses besvarade enligt bilaga.

Ärendet direktjusteras.
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